

**WORLD HEALTH
ORGANIZATION**
Geneva

**ORGANISATION MONDIALE
DE LA SANTÉ**
Genève

Annual subscription / Abonnement annuel

Sw. fr. / Fr. s. 230.–

6.500 1.2000

ISSN 0049-8114

Printed in Switzerland

Note to travellers

Dominican Republic – Revised malaria prophylaxis recommendation

Low malaria risk – exclusively in the malign (*P. falciparum*) form – exists throughout the year, especially in rural areas in the western provinces such as Monte Cristi and Dajabón. Recently a malaria outbreak has been reported in La Altagracia (an eastern province), including Bavaro Beach, in connection with construction activity. There is no evidence of *P. falciparum* resistance to any anti-malarial drug.

Recommended prophylaxis in risk areas, including resorts in La Altagracia province – Bavaro Beach area: chloroquine.

The Ministry of Health has implemented malaria control measures including intensified surveillance, prompt case management and intensive mosquito control activities in response to the outbreak in La Altagracia province. The malaria prophylaxis recommendation for the Dominican Republic will be reviewed in March 2000.

Note aux voyageurs

République dominicaine – Révision de la prophylaxie antipaludique recommandée

Un faible risque de paludisme – exclusivement sous la forme maligne à *P. falciparum* – existe toute l'année, en particulier dans les zones rurales des provinces occidentales telles que Monte Cristi et Dajabón. Récemment, une flambée de paludisme a été signalée à La Altagracia (une province orientale), y compris à Bavaro Beach, en relation avec des activités de construction. Il n'y a aucune preuve de résistance de *P. falciparum* à un antipaludique quelconque.

Prophylaxie recommandée dans les zones à risque, dont les lieux de villégiature de la province de La Altagracia – zone de Bavaro Beach: chloroquine.

Le Ministère de la santé a mis en œuvre des mesures de lutte contre le paludisme, comprenant une surveillance intensifiée, le traitement immédiat des cas et des activités de lutte contre les moustiques, suite à la flambée dans la province de La Altagracia. Les recommandations de prophylaxie antipaludique pour la République dominicaine seront réévaluées en mars 2000.